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 57שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 03.07.2022מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o ומשנה לראה"עחבר מועצה  - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר ישראל מורן 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o ראה"ע חבר מועצה וסגן - מר סוטובסקי מיכאל 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 
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o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חברת מועצה - ד"ר גונן קרן 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

 

 :כמו כן נכחו 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o  מהנדס העיר - אביעד מורמר 

o גזבר העירייה  - מר אמנון ארץ קדושה 

o מנכ"לית עמותת עליון  - גב' אסנת קנדלי עדן 

o דוברת העירייה - גב' נורית בייסקי 

o  אדריכלית -גב' נועה גנץ 

o אדריכל  - מר תומר לאוה 

o מנהלת מערך תכנון ארוך טווח  - גב' מיכל רביד 

o עמותת עליוןרואה חשבון  - מר דוד קונפורטי 

o מנהלת מחלקת נכסים ומקרקעין - גב' שרית לוי 

o ראש העיר  עוזר - מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום:

 העיר.  הנגשת שירותים עירוניים לתושבישל חבר המועצה שי קינן בנושא  –הצעה לסדר  .1
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 של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא דיור לצעירים. –הצעה לסדר  .2

מתחמי  של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא פרויקטים לזוגות צעירים במסגרת  –שאילתא  .3

 פינוי בינוי.

 של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא בגדלים בשדרה. –שאילתא  .4

 .2022עדכון יוני  –עדכון נוהל מחיקת חובות בהסכמי פשרה רשות איתנה  .5

חולון עמותת בני עקיבא גוש  אישור הקצאה למבנה קיים עיריית –חוות דעת משפטית  .6

 חולון. 3ישראל גלילי  91חלקה  6866

 לפקודת העיריות. 338בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  .7

 .2021דו"חות כספיים של "עמותת עליון" לשנת  .8

 .2021דו"חות מילוליים של "עמותת עליון" לשנת  .9

יעת עידן חדש מינויו של חבר המועצה מר מיכאל סוטובסקי כיו"ר ועדת רווחה מטעם ס .10

 במקום חבר המועצה ניסן זכריה.

מינוי של מר יעקב מזרחי כדירקטור נבחר ציבור בחברה הכלכלית לפיתוח חולון במקום  .11

 מיקאל בוזגלו.

מינויה של הגב' מימי פלג כדירקטורית נציגת ציבור בחברה הכלכלית במקום חיים כץ  .12

 ז"ל.

נציגת רשות בחברה הכלכלית במקום מינויה של הגב' הילה הורוביץ פרג' כדירקטורית  .13

 מימי פלג שסיימה עבודה בעיריית חולון.

מינויו של מר רמי אהרוני כדירקטור נציג ציבור בחברה לפיתוח תיאטרון מוסיקה מחול  .14

 ואומנות.

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 551פרוטוקול מס'  57

העיר.  הנגשת שירותים עירוניים לתושבישל חבר המועצה שי קינן בנושא  –הצעה לסדר  .1

 ירד מסדר היום.

 של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא דיור לצעירים. ירד מסדר היום. –הצעה לסדר  .2

מתחמי  רתשל חבר המועצה ניסן זכריה בנושא פרויקטים לזוגות צעירים במסג –שאילתא  .3

 פינוי בינוי.
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 של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא בגדלים בשדרה. –תא שאיל .4

עדכון נוהל מחיקת חובות בהסכמי פשרה רשות איתנה מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .5

 .2022עדכון יוני  –

אישור הקצאה למבנה קיים  –חוות הדעת המשפטית מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .6

 חולון. 3ישראל גלילי  91חלקה  6866עיריית חולון עמותת בני עקיבא גוש 

לפקודת  338בקשה למחיקת חובות לפי סעיף מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .7

 העיריות.

 .2021דו"חות כספיים של "עמותת עליון" לשנת מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .8

 .2021דו"חות מילוליים של "עמותת עליון" לשנת מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .9

מינויו של חבר המועצה מר מיכאל סוטובסקי כיו"ר ת העיר אשרה ברוב קולות את מועצ .10

 ועדת רווחה מטעם סיעת עידן חדש במקום חבר המועצה ניסן זכריה.

מינויו של מר יעקב מזרחי כדירקטור נבחר ציבור מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .11

 בחברה הכלכלית לפיתוח חולון במקום מיקאל בוזגלו.

מינויה של הגב' מימי פלג כדירקטורית נציגת ציבור העיר אשרה ברוב קולות את  מועצת .12

 בחברה הכלכלית במקום חיים כץ ז"ל.

מינויה של הגב' הילה הורוביץ פרג' כדירקטורית מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .13

 נציגת רשות בחברה הכלכלית במקום מימי פלג שסיימה עבודה בעיריית חולון.

מינויו של מר רמי אהרוני כדירקטור נציג ציבור בחברה ר אשרה ברוב קולות את מועצת העי .14

 לפיתוח תיאטרון מוסיקה מחול ואומנות.

 פרוטוקול

 ....  :מוטי ששון מר

 

 בנושא הארנונה -של חבר המועצה שי קינן  -הצעה לסדר היום  .1

 

 . מוריד את זה מסדר היוםאני אנחנו דיברנו ודיברנו על זה, אבל הוא איננו.  מוטי ששון: מר

 

 מצוקת החנייה -של חבר המועצה שי קינן בנושא  -הצעה לסדר היום  .2

 ....  מוטי ששון: מר
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 .... גב' עינב קפלן בשארי:

וזה מה שאנחנו, עכשיו העלה את זה עוד פעם, פעם נוספת, אז אמרנו ככה.  מוטי ששון: מר

למרות שחתמת על כפי שהוסבר לחברי המועצה בישיבה שלא מן המניין 

, עדכון 2020הבקשה לזימונה ולא נכחת בישיבה שהתקיימה בחודש אוגוסט 

כלל בתעריפי ארנונה הוא טייס אוטומטי, זו העלאה רוחבית  %1.1של 

להחלטות  ארצית שלא בשיקול דעת המועצה. בנוסף, כפי שהוסבר, המועד

לעסוק בו כעת. זאת  מועצה לגבי בקשות חריגות לגבי ארנונה חלף ולא ניתן

אומרת זה כבר, המועד עבר לדון בזה. אז לכן זה, את רוצה שנעבור על הסעיף 

 הבא?

. על סדר היום הצעה 57חברים אני פותח את הישיבה שמן המניין, מספר  מר מוטי ששון:

 לסדר של שי קינן, בבקשה תקרא.

 

עירוניים של חבר המועצה שי קינן בנושא הנגשת שירותים  –הצעה לסדר  .3

 לתושבי העיר.

ערב טוב ליושב בראש, ערב טוב לעירייה, ערב טוב לחברי המועצה. ההצעה  מר שי קינן:

שלי מדברת על הנגשת שירותים עירוניים לכלל תושבי העיר. נקראתי על ידי 

חברים מראשון לציון לבוא ולראות, הם קוראים לזה מהפכה, ואני אחרי 

, זו מהפכה של שירות לתושב. הרעיון הוא שראיתי גם החלטתי שהם צודקים

להביא, במקום להביא את התושב ואת הלקוח, להביא אותו אל העסק, אל 

בניין העירייה, הם למעשה מביאים את השירות ללקוח. זה לא קיים רק 

בראשון, בערים נוספות, אבל הבדיקה שלי נעשתה על ראשון כאמור. הגעתי 

ברחבי העיר, כל יום הוא במקום אחר לראות, מדובר בקרוואן שמסתובב 

וכמובן שהתושבים מעודכנים כל יום היכן נמצא הקרוואן, כולל תושבי 

השכונה שאליה הקרוואן מגיע. נכנסתי לקרוואן, הוא מחולק לשני חדרים, 

בכל חדר שני שולחנות, ממוזג, כיסאות, ממש אתה מגיע כאילו שהגעת לחדר 

שבתוך החדר המחשבים מחוברים לכל  עירוני בבניין העירייה. מה שיפה

המחשבים העירוניים של עיריית ראשון ברשת, כך שזה נותן מענה על כל 

ההיבטים, הם מחוברים למעשה לכל אגפי העירייה. הם נותנים אישור 

לטאבו, ואישורים של שומה, ארנונה, כל הגביות למיניהן, נושא חינוך. ומה 

ת של תאגיד המים הם לא אומרים שהפתיע אותי זה גם שהם נותנים שירו

לך 'תשמע, זו ישות נפרדת, תיגש לפה, תיגש לשם', זה הכל באותו קרוואן, 

כולל גם שירותים של רישוי עסקים. מעבר ליתרון של הנגשת השירות 

לתושב, יש פה רווח כפול. פעם אחת אתה מקל על אותם אנשים שמתקשים 

ם זה אימהות לילדים, ואם זה להגיע לעירייה, אם זה בני גיל שלישי, וא
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תושב שהוא בני גילנו אבל הוא לא רוצה עכשיו לחצות את כל העיר ולחפש 

שעה חניה, אז זה בפן של התושב. מעבר לזה, זה גם מקל על עובדי ועובדות 

העירייה מאחר שמי שמגיע לקבל את השירות בקרוואן לא מגיע לעירייה, אז 

 מצאתי שזה טוב גם, מה יונת?

אני אומרת שזה עדיין עובד של העירייה שצריך לקבל קהל, או פה או  יונת דיין: עו"ד

 באוטובוס.

 כן, ודאי. ודאי. מר שי קינן:

 רק לוודא שלא פספסתי. עו"ד יונת דיין:

 הם עוברים מרובע לרובע? דובר:

כן ודאי, ודאי. הם עוברים בכלל שכונות העיר וכפי שאמרתי, גם מעדכנים  מר שי קינן:

פני. אתה לא הולך ברחוב ונתקל במקרה, כל יום יש מקום קבוע, בדרך כלל ל

אם מתניעים את הקרוואן הוא גם ממוזג ככה שאין בעיה לא קיץ, לא חורף. 

גם מעדכנים את התושבים מראש ואני חושב שהדבר הזה זה הדבר הבא 

תי בשירות לתושב. אני חושב שתושבי חולון יוכלו ליהנות מהשירות הזה והיי

 רוצה שניישם אותו גם כאן בחולון, תודה רבה.

עיריית חולון חלוצה בהנגשת השירותים לתושבים כבר מספר שנים ...  מר מוטי ששון:

שירותי ייעוץ לתושב מטעם העירייה מונגשים בשכונות, בנוסף ולדוגמה 

ת ספר עד הבית לכל מי שמבקש. גם עבדכם הנאמן eספריית המדיטק מספ

ק ספרים לאותם תושבים שנבצר מהם להגיע. עוד לפני תקופת היה, נסע לחל

הקורונה נעשתה בדיקה על מנת להציב במתנסים ברחבי העיר נקודות שירות 

עירוני לתושבים ובכך להנגיש את השירותים לתושב, אבל עקב מגבלות 

הקורונה הרעיון הוקפא. היום דוקטור רוק אומר לי, רק היום אצלו 

ולי קורונה חדשים. אז לכן ברגע שנצא מהקורונה אנחנו ח 9המרפאה, אצלו, 

נמשיך את הפרויקט הזה, לעשות אותו במתנסים וישבו, ויש תכנית לעניין 

הזה. במקביל אציין כי העירייה השקיעה בשנים האחרונות משאבים רבים 

במתן שירותים רבים ומקוונים לכל הנושאים והאירועים הנוגעים לחייהם, 

עם מוגבלויות, וחשוב לי להדגיש שחולון היא עיר כולל לתושבים 

קומפקטית, המשתרעת על שטח קטן יחסית בהשוואה לערים גדולות 

אחרות. גם בניין העירייה נמצא במקום מרכזי יחסית ונוח להגעה ומרבית 

השירותים ניתנים בבניין העירייה. אני הלכתי לבדוק, יש גם מועצות 

אלף דונם,  61אלף דונם, בראשון  75ל אזוריות והמרחקים שם, שטחים ש

מקצה אחד אתה לוקח משפת הים עד לצריפין, אצלנו אין את המרחקים, 

העירייה נמצאת במקום, אנשים באים לפה, זה גם חלק מהעניין של יוצאים 

מהבית לכיוון העירייה לכן אנחנו נמשיך, ברגע שנצא מהקורונה, אנחנו 

 ם במתנסים. נמשיך להנגיש את השירותים לתושבי
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אבל השירות יוכל להיות מאובטח? כי בסוף יש רשת עירונית שצריכים  מר מורן ישראל:

 להיכנס בתוכה. האורח שבא, שהשירות יהיה מאובטח. 

 אנחנו נעשה את הניסיון הזה. חברים, שי מה שאמרת, מר מוטי ששון:

 האמת שאמרת 'אחרי הקורונה' שכנעת אותי. מר שי קינן:

 אני עובר לסעיף הבא. ירד מסדר היום.. תודה רבה, אוקיי. יורד מסדר היום ון:מר מוטי שש

 

 .של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא דיור לצעירים –הצעה לסדר  .4

 הצעה לסדר, יעקב. בבקשה. מר מוטי ששון:

מוטי, אני שמעתי שאתה בבחירות הצעה לסדר בנושא דיור לזוגות צעירים.  מר יעקב מזרחי:

האחרונות הבטחת שאתה תקצה קרקע לדיור לזוגות צעירים ואכן בתכנית 

יחידות דיור, הבעיה היא שזה  2,000שלך יש קרקע לזוגות צעירים, יש איזה 

מתוכנן, מתי שאנחנו נצא, לא לפנסיה, אולי לבית אבות. השאלה היא מה 

ירים? שיש פה מצוקת דיור אדירה, אנחנו עושים כרגע לטובת הזוגות הצע

קשה להם להגיע לדירות, מה עיריית חולון עושה בנושא הזה והאם יש 

אפשרות, הרי יש קרקעות עירוניות בעיריית חולון, האם יש אפשרות להוציא 

פרויקטים לזוגות צעירים על קרקע עירונית ולעשות את הדבר הזה? אני 

 רוצה לדעת. 

יחידות,  2,000 500ק ממושך בנושא, הצלחתי להכניס לתכנית ח/לאחר מאב מר מוטי ששון:

קוראים ליחידות דירות קטנות, ובכוונתי להוסיף עוד כאלה. בישיבות שיש 

לנו עם מתכנן המחוז, ביקשתי ממנו להוסיף עוד יחידות דיור, אם תהיה 

כוונה מצד המחוז לבוא ולהוסיף עוד יחידות דיור, אל תשכח שיש שם את 

נוסיף יחידות דיור, ביקשתי להעביר אותן להיות דירות קטנות. אני  המטרו,

לא רוצה להגדיר סקטור מסוים כי קודם הסבירו שיש, גם מבוגרים, גם 

צעירים, דירות קטנות, קראו לזה דיור בר השגה, כל פעם משנים את השמות, 

אבל שיהיה מענה לאנשים מכל הסקטורים שירצו בין אם זה זוגות צעירים 

בין אם זו משפחה יחידנית, בין אם זה גרושים, בין אם זה גרושות, לתת לה ו

מענה. זה לא קל, אני זוכר את המלחמות כשהיינו שם בוועדה כי התחלתי 

, יחידות דיור היום הנחיתי את אביעד כל מה שהם רוצים להוסיף, 5,000-ב

 יף.הכל תגיד, קיבלת הוראה מראש העיר, כל מה שאתה עושה זה רק מוס

זו הוראה מראש העיר או שזה משהו שכבר מורן העביר בוועדה מקומית  מר שי בר:

 קודם?

, אני דן בהן 500לא קשור לשום מורן, עם כל הכבוד למורן, זה תכניות של ח/ מר מוטי ששון:

 כבר,
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 .1997מנובמבר  מר זאב ניסים:

' כי 97סדר, הוא זוכר כל חבר מועצה שמדבר בזכות הדבר הזה, בסדר, זה ב מר מוטי ששון:

 התחלתי לדבר על זה וגם זאב ניסים דיבר על זה. 

 זה אושר במקומית.  מר שי בר:

לכן עכשיו מתחיל הסיפור של לריב עם הוועדה המחוזית. עכשיו יעקב מעלה  מר מוטי ששון:

שהיה בעבר, זה מה שהיינו רוצים את זה פעם נוספת, אז אני אומר לו זה מה 

בעתיד, אז אדרבא, אז אם גם הוא יבוא, ואחר כך יבוא ניסן ואחר כך אתה 

ותברכו, אדרבא ואדרבא. יש את זה. דוגמה נוספת ברחוב פנחס איילון, 

יחידות דיור קטנות אך  70-הפקדנו תכנית בוועדת המחוזית, שם יתוכננו כ

שזה יפגע בערך הדירות שלהם. אז קיימת התנגדות מצד השכנים בטענה 

אנחנו נמצאים בוועדה המחוזית, אני עומד על דעתי, ואם יש קבלן שמוכן 

לבנות שם דירות קטנות, אדרבא ואדרבא. עכשיו ראית מה שקורה בדיון 

דונם  60בוועדה המקומית, ששם דיברנו על כל האזור שיבנו במתחם הזה של 

קומות אחרים רוצים לבנות דירות של גב ים, גם שם יהיו דירות וגם במ

לסטודנטים, לדיור סטודנטים, וגם דירות קטנות וגם בית אבות, וגם דיור 

 אנשים עצמאיים.  מוגן לעצמאיים. אתה מבין?

רגע, אבל מוטי אני גם באתי בשאלה אחרת, הרי מרכיב הקרקע הוא בעצם  מר יעקב מזרחי:

עירייה, אני לא אומר בואו  הפונקציה היקרה של הדירה, ואם יש קרקעות של

ניקח את כל הקרקעות של העירייה, נבנה לזוגות צעירים. השאלה אם אתה, 

 אם יש לנו קרקעות פה של עירייה, שאפשר לבנות בהן דירות לזוגות צעירים,

 אין, אין.  מר מוטי ששון:

 במחיר מוזל, כי הקרקע היא שלנו. מר יעקב מזרחי:

ני רוצה לענות לך. אין, זה לא סדרי גודל בכלל. אין על מה יעקב שאלת, א מר מוטי ששון:

 לדבר.

 אין לנו קרקעות בעיר?  מר יעקב מזרחי:

 יש לך קרקעות בעיר, זה חסר משמעות. מר מוטי ששון:

 אני לא אומר לבנות פה עכשיו שכונות. מר יעקב מזרחי:

צריך לבנות שכונה.  אתה צריך, מה שאומר לך ניסן, זה חסר משמעות. אתה מר מוטי ששון:

לקחת לבנות אלפי יחידות דיור, ועל זה אני נלחם, לבנות אלפי יחידות דיור 

, אם אני לא טועה, תקן 40%-כי יש גם כאלה, חוץ מזה, תדע לך, אני קרוב ל

 חדרים. 3אותי אמנון, הם דירות של 

 בעיר? מר יעקב מזרחי:

 בעיר.  מר מוטי ששון:
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 ירות הישנות.הישנות, הד מר יעקב מזרחי:

 כל הישנות, שכולם עכשיו עוברים הליך של, מר מוטי ששון:

 תמ"א. אז רגע הבשורה היא שאתה מגדיל, מר יעקב מזרחי:

לא, הבשורה שאני הנחיתי את מהנדס העיר בדיונים שלו עם מתכנן המחוז,  מר מוטי ששון:

 .500ח/-לדרוש אם הוא רוצה תוספת, זה רק לנושא של דירות קטנות ב

 שנה. 15-ל 10שזה בערך בין  מר מאיר חלבי:

 אם לא יותר. מר יעקב מזרחי:

תשמע, כל מה שיהיה, יהיה. אבל אם זה מתחם, )מדברים ביחד(. רק כדאי  מר מוטי ששון:

 שתדע,

מוטי אני רציתי להגיד דבר אחד, בקשר להתנגדויות בפנחס איילון שאתה  מר מאיר חלבי:

 רייה. אני אגיד לך, אומר, זו טעות טקטית של העי

בא יזם, אומר לי אני רוצה לבנות אבל רק, אני אספר לך סיפור איך זה קרה,  מר מוטי ששון:

ישבתי עם איזה, יזם מקומי, תושב חולון, ואומר לי 'תשמע אני רוצה לבנות', 

אני אומר לו 'איזה דירות אתה רוצה לבנות?', הוא אומר לי 'דירות קטנות', 

קטנות? שב, שב, שב', אמרתי לו, 'איפה המגרש שלך?' ואז אמרתי 'דירות 

הסתבר שלידו יש עוד שני מגרשים של המנהל, ואמרתי למנהל מקרקעי 

ישראל שאני רוצה לשווק, 'תשווקו את הקרקעות האלה ובתנאי שזה דירות 

 קטנות', אתה מבין מה שאמרתי? אבל זה במתחם אחד.

היה כמה טעויות, אני ישבתי עם מימי עוד שהייתי  300ח/-אוקיי. תראה, ב מר מאיר חלבי:

, תשימו 370ח/-בהנהלת ארגון הקבלנים. אמרתי חבר'ה, הולכים עכשיו ל

שקל, פה יוקם בית כנסת, לצלם את השלט, להעביר  500שלט, שלט, עולה 

אותו לאתר, פה יוקם גן ילדים. פחות התנגדויות, השקיפות שלנו צריכה 

 ל.להיות מול התושב בגדו

 אין שום התנגדויות. מר מוטי ששון:

 בגדול, בגדול. לא כל אחד פותח את האינטרנט ויודע מה הולך. מר מאיר חלבי:

חלבי אתה יודע שיש, התכנית מתאר מדברת על מבני ציבור, אם יש בקשות  מר מוטי ששון:

 של מתפללים אז מגישים בקשה וזה על החום, זה חלק מהעניין, בתי ספר.

 ספגנו התנגדויות על בתי כנסת. 300ח/-ב חלבי:מר מאיר 

תקשיב, אתה מדבר איתי על תכנית שלא הייתי מעורב בה בכלל, זה לא  מר מוטי ששון:

אני אעמוד על הכל שתהיה פרופורציה לכל מה  500ח/-בתקופה שלי. ב

 שאנחנו רוצים.

 של היום. 370אני מדבר על ח/ מר מאיר חלבי:
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עשיתי את השינוי של הבינוי לגובה, זה הכל. זה היה צריך להיות אני רק  מר מוטי ששון:

 רכבות, אמרתי לא מתאים לי רכבות.

 , עכשיו נבנה בית כנסת, כולם התנגדו.370ח/-ב מר מאיר חלבי:

אין מתנגדים, על מה אתה מדבר? תשמע, מישהו שגר שם והם התנגדו,  מר מוטי ששון:

 למה מוריד את ערך הדירה?ואמרו זה יוריד את ערך הדירה שלנו, 

אבל אם לפני שהוא היה קונה הוא היה יודע שיש שלט 'פה יוקם בית כנסת',  מר מאיר חלבי:

 הוא היה מדבר אחרת. 

חלבי זה סיפור לא פשוט, כל הסיפור הזה של הדירות הקטנות האלה נולד  מר מוטי ששון:

שם מבנה של  שנים כשהן היו אצלי. לפני זה לא דיברו איתי. היה 3לפני 

דונם, המסחר ברחוב פנחס אילון, גם  4מסחר שהיה אבסורד, על שטח של 

 4מטר מסחרי?  500בוועדה המחוזית אמרו לי 'מה אתה מבזבז שטח על 

דונם?' בוועדה המחוזית אמרו לי את זה, אמרתי טוב, אם זה הולך לזוגות 

ולה לו צעירים, על הכיפאק. אבל זה לא פשוט, אדם שגר שם, פתאום ע

 המחשבה שזה מפריע, אני לא מבין את זה.

 למה, זוגות צעירים מורידים את הרמה? מר מאיר חלבי:

אבל מה אתה רוצה ממני? אני מתמודד נגד התופעה הזו שאומרים את הדבר  מר מוטי ששון:

 הזה.

 רגע, אז אתה איש בשורה היום מוטי? מר יעקב מזרחי:

ר את התשובה, אתה שאלת שאלה. הפתרונות שמדברים יעקב אני צריך לגמו מר מוטי ששון:

עליהם היום הם פתרונות לטווח קצר של כמה שנים, ואילו אני מחפש פתרון 

חדרים שיהיו בהישג  4עד  3גם קצר וגם ארוך טווח, כמו יחידות קטנות של 

יד לרכישה למשפחות צעירות וגם לוותיקות. בכל תכניות ההתחדשות 

יום, יש דיור מכליל, קטנות, עם תקן חניה, ודירות העירונית המקודמות ה

 להשכרה. אתה היית בוועדה המקומית שדנה בזה, אתה מסתפק בתשובה?

אני רוצה עוד שאלה. למה אנחנו לא מעלים פה אפשרות שכל יזם, כל קבלן  מר יעקב מזרחי:

שבונה פה בניין, יקבל מהעירייה אפשרות להרים עוד שתי קומות שזה יהיה 

ר לזוגות צעירים ומחיר שעלות הדירה לא כולל קרקע? ואז הוא יקבל דיו

 פריבילגיות הקבלן הזה. האם זה חוקי לעשות את זה?

 דירות, זהו. מה זה ישפיע? 8אבל מה זה שתי קומות? זה  גב' אלינור מטלון:

בכל העיר, את יודעת כמה בונים לך? מה ציפית, לבנות פה הכל לזוגות  מר יעקב מזרחי:

 עירים?צ

יעקב תקשיב, הדברים, אני עונה לך, זה לא פשוט, הדברים האלה הם מאוד  מר מוטי ששון:

 מאוד מסובכים. 
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 שלא יהיה פשוט, אבל אפשר לעשות את זה? מר יעקב מזרחי:

מתחילת הקדנציה אני הצעתי את זה, זו הייתה ישיבה של עופר והוא צריך  מר מורן ישראל:

 טית, האם זה אפשרי או לא אפשרי. לעדכן אותנו מה קורה משפ

 תראה אם זה אפשרי מוטי, אתה בא לקבלן, אתה )מדברים ביחד(.  מר יעקב מזרחי:

כשאתה עושה תכנית מתאר מקומית, אתה מוסיף עשרות אלפי יחידות דיור,  מר מורן ישראל:

 אז אתה אומר אני מוסיף עשרות אלפי, חלק מזה יהיה מוקצה לבני המקום. 

חבר'ה, יעקב, אתה מסתפק בתשובה, אנחנו עושים כל הזמן מאמצים כדי  ששון: מר מוטי

 שיהיו דירות קטנות יותר.

 מוטי אבל אפשר לבדוק את הנושא הזה באמת? משפטית? מה שהצעתי. מר יעקב מזרחי:

 אני אבדוק משפטית. אני אבדוק לך את הכל. אתה מסתפק בזה?  מר מוטי ששון:

 כן. מר יעקב מזרחי:

 . יורד מסדר היום. אוקיי מוטי ששון: מר

 

של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא פרויקטים לזוגות צעירים  –שאילתא  .5

 במסגרת מתחמי פינוי בינוי.

 שאילתא, ניסן בבקשה תקרא. מר מוטי ששון:

את זה תראה מוטי, זה מתקשר מאוד להצעה של יעקב. האמת שלא תיאמנו  מר ניסן זכריה:

אבל אני קראתי את התשובה שלך גם, ובתשובה אני הבנתי שבמתחמי פינוי 

בינוי העתידיים יהיה אפשר אולי על פי תחשיב כלכלי. אבל פה בעצם יש 

פתרון גם להצעה של מורן בזמנו, שישב עם מהנדסת העיר. על מתחמי הפינוי 

עניין של בינוי זו כבר החלטה ושיקול דעת של הרשות המקומית, אין פה 

 40קבלן או לא קבלן. אם למשל בג'סי כהן יש הרבה מאוד יחידות דיור של 

מטר? לא יותר  20, עוד 15מטר, וכל הדירות שם, כמה תוספת תהיה, עוד 

מטר. רוב מתחמי הפינוי בינוי  65, 60מדי, זה יהיו דירות קטנות יחסית, 

ממד. לכן אני אומר מטר, וזה עם התוספת של ה 65בג'סי כהן יהיו דירות של 

במקום כזה דווקא אפשר היה לחשוב על לייצר דירות לזוגות צעירים במחירי 

עלות, כלומר אם לקבלן מגיע לפי יחס, אתה בתשובה שלך אמרת לפי תחשיב 

כלכלי, אבל אם העירייה מראש תקבע שבתחשיב כלכלי למשל בפינוי בינוי 

היה לו אפשרות לייצר עוד כמה ות 4-ל 1, אז יתנו לו 3.7-ל 1בג'סי כהן, זה 

', אחרי מאבק 90-דירות עבור הציבור. זה דרך אגב מחזיר אותך לשנות ה

האוהלים המפורסם שאז המדינה אפשרה קרקעות ועשתה את פרויקט בני 

דירתך שאתה הובלת אותו גם, גם בג'סי כהן וגם בתל גיבורים. בג'סי כהן זו 
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י עלות, ופה אתה בהחלט יכול קריית מיכה המפורסמת, שזה קם על מחיר

 לשמש גם דוגמה. 

 אבל ניסן רק דבר אחד, אז הייתה, מר מוטי ששון:

 מצוקת דיור. הייתה מצוקת דיור. מר ניסן זכריה:

 אני מספר לך מה היה.  מר מוטי ששון:

 ' היה המאבק הכי חשוב בנושא של דיור.90-בשנות ה מר ניסן זכריה:

ה שהיה בעבר בתקופה שרבין היה ראש ממשלה, ... היה שר ניסן, תשמע, מ מר מוטי ששון:

 האוצר, ופואד בן אליעזר,

 אריק שרון התחיל את זה דרך אגב, שלא תטעה.  מר ניסן זכריה:

 התחיל עם הקרוואנים. מר מוטי ששון:

 . הביא את הקרוואנים והפשיר את הקרקעות מוטי מר ניסן זכריה:

 בזה.  לא, לא, אני טיפלתי מר מוטי ששון:

 אני הובלתי את המאבק מוטי. מר ניסן זכריה:

 לא בפן הזה, אני מדבר כשאני ראש עיר.  מר מוטי ששון:

אתה כראש עיר ואני כאחד שישב באוהלים בג'סי כהן, ואנחנו הובלנו את  מר ניסן זכריה:

 אלף שקל מוטי. 400-המאבק הזה מוטי וזה היה המתכון, דירה נמכרה ב

סן אני מדבר על התקופה שלי. מה שהיה, היה דבר פשוט, העמידו קרקע ני מר מוטי ששון:

לטובת פרויקט שקראו לו בני דירתך, לא בני ביתך, בני דירתך. הקצו קרקע, 

גם לנו הקצו קרקע וקבעו שופט בית משפט עליון שהוא זה שפיקח על כל 

התהליך, מה עשו? לקחו את כל זכאי משרד השיכון, עם הניקוד הגבוה, 

אמרו להם להירשם, נרשמו, ואנחנו, החברה הכלכלית העירונית שהיא לא ו

למטרות רווח, התפקיד שלנו היה לבנות את יחידות הדיור. אנחנו בנינו את 

יחידות הדיור, אנחנו עשינו הכל, התושבים שילמו, תזכור את המספר שאני 

הפרויקט אלף דולר בתל גיבורים, ליד בית ספר הרצוג. ניסן,  117אומר לך, 

אלף דולר של  170-180אלף דולר מול  117-שלנו, אנחנו נתנו את הדירות ב

יחידות  450יחידות דיור שהיו באישור של פואד,  450קבלנים אחרים. לקחו 

דיור, התחלף השלטון, ביבי מינה את השר פורוש להיות שר השיכון, ואני 

עשה? ביטל את ביקשתי שימסרו לרשותי את מה שהובטח. לקח פורוש, ומה 

הפרויקט הזה בחולון, מכר את המגרשים במכירה חופשית לקבלנים, והם 

צריכים להרוויח, ואת התקציבים לקח לירושלים. זה מה שעשה הרב פורוש 

לצערי הרב, ונשארנו במצב שלא יכולים לבנות לזוגות צעירים תושבי חולון 

קריית מיכה או אבל הצלחנו ניסן, את אלה שהיו בקרוואנים, חלקם, או ל

 לזה, אבל ברגע שהמדינה לא תכניס את היד לכיס שלה, 
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 אבל אתה יכול לבוא למדינה, להגיד חבר'ה אני מוכן לעשות, בואו תעזרו. מר ניסן זכריה:

 לא, אין עם מי לדבר.  מר מוטי ששון:

 תבוא למדינה ותגיד. היום אתה יכול לעשות את זה. מר ניסן זכריה: 

 יסן, עזוב. נ מר מוטי ששון:

 מה עזוב? אתה יכול להציע לפחות.  מר ניסן זכריה:

אתה מציע? מה אנחנו עושים כל היום? ניסן עזוב. )מדברים ביחד( חבר'ה,  מר מוטי ששון:

 כל מה שאנחנו עושים, ראשי הערים, כולם ללא יוצא מן הכלל, רוצים, 

 אחד לא אמר שאתה לא רוצה.מוטי, אתה רוצה, אני בטוח שאתה רוצה. אף  מר ניסן זכריה:

 ועושים, ועושים.  מר מוטי ששון:

 לא מספיק. מר ניסן זכריה:

 כל ראשי הערים. מר מוטי ששון:

 לא מספיק. מר ניסן זכריה: 

 כל ראשי הערים. ניסן עזוב, אתם רוצים בכוונה. מר מוטי ששון:

אם אתה סיפרת סיפור, לא, אני אספר לך גם שתדע. היה לפניך  מוטי אבל מר מאיר חלבי:

ראש עיר בשם משה רום זכרונו לברכה, עיריית חולון, עיריית חולון נתנה את 

עסקת קומבינציה, היו דירות לעירייה  26%-חולון הירוקה לחברת ... ב

והעירייה מכרה אותן בגרושים. מכרה אותן בגרושים, הייתה אז עלייה 

-מרוסיה, אני באתי למשה רום אמרתי לו 'תשכיר את זה למדענים בגדולה 

 דולר'. 100

 חברים אני עובר לשאילתא הבאה. מגדלים בשדרה, ניסן. מר מוטי ששון:

 

 של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא מגדלים בשדרה. –שאילתא  .6

הבאה זה לגבי נושא מגדלים בשדרה. כבר הרבה זמן הסיפור הזה  שאלה מר ניסן זכריה:

נמשך, ואני יחסית עובר שם לעיתים תכופות, והאמת היא שאין שם שום 

 פעילות מוטי, ממש כמעט ואין פעילות שם. המקום מגודר, סגור. 

 שנינו עוברים שם. מר מוטי ששון:

 ת,אני מדבר על המקטע, המקטע מההסתדרו מר ניסן זכריה:

אני רואה אותם בעיניים שאני עובר, עושה צעדה בבוקר. הם עושים את  מר מוטי ששון:

הפיניש שם. אני אקרא לך. העבודה בפרויקט מתבצעת כל הזמן, כמי שרואה 

מרחבי עבודה, ועתה פועלים גם גורמים  3-בבוקר, מסתובב. השטח מחולק ל
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ת החשמל, אשר אצלם נוספים המשפיעים על לוחות הזמנים, כגון נת"ע, חבר

יש עיכובים ואני אישית מנסה להתערב כל הזמן, והתקלות שלא בשליטתנו. 

הערכתי האישית, המקצועית, כי העבודות יסתיימו בתוך כחצי שנה. אני 

 עובר לסעיף הבא.

 עד סוף שנה בקיצור. מר יעקב מזרחי:

 

 .2022עדכון יוני  –עדכון נוהל מחיקת חובות בהסכמי פשרה רשות איתנה  .7

, 2022עדכון יוני  –עדכון נוהל מחיקת חובות בהסכמי פשרה רשות איתנה  מר מוטי ששון:

 . בבקשה.22.03.2022-מכתבה של אופירה שלום מה

כמו שאתם יודעים בהיותנו עירייה איתנה, זה נתון בעצם לשיקול דעת  עו"ד יונת דיין:

החיים, ועדכונים  המועצה, אישרנו לפני כמה שנים נוהל ואתם יודעים, קצב

שונים ואחרים, אז מביאים בפניכם לאשר את הנוהל המעודכן. ככל שיש 

 שאלות או משהו? 

 כן. את יכולה להציג את השינויים? מר ראובן קייקוב:

 הדברים ברורים, חבל על הזמן.  מר זאב ניסים:

 עוד פעם, מעדכנים את הנוהל. מה השינויים? רו"ח ראובן קייקוב:

 יש לך בדפי ההסבר בצורה מאוד מסודרת. דיין:עו"ד יונת 

אלף  100השינוי שהוספנו שסגנית היועצת המשפטית התווספה ... פשרות עד  מר אמנון ארץ קדושה:

 שקל. הוספנו רובד ...

 אני עובר לסעיף הבא. אושר.בעד, אין נגד, אין נמנעים.  20אוקיי. מי בעד?  :ששוןמר מוטי 

 

אישור הקצאה למבנה קיים עיריית חולון עמותת בני  –חוות דעת משפטית  .8

 חולון. 3ישראל גלילי  91חלקה  6866עקיבא 

אישור הקצאה למבנה קיים עיריית חולון עמותת בני  –חוות דעת משפטית  מר מוטי ששון:

, חולון. מכתבו של יחיאל 3, רחוב ישראל גלילי 91, חלקה 6866עקיבא, גוש 

 בקשה.. ב2022ביוני  15-אטיאס מ

זו פשוט השלמת הליך ההסדרה שעשינו להם ישיבה שלהם, של תנועת הנוער  עו"ד יונת דיין:

במקום, עדכנו את הבקשה ובהתאם זה מובא, אחרי ועדת הקצאות, אליכם 

 לאישור הראשוני.

 אבל זה לא היה מעודכן עד עכשיו? בשארי:-גב' עינב קפלן
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או  3. הם ישבו שם בהליך שהתגלגל נדמה לי האישור יהיה להתקדם בחוזה עו"ד יונת דיין:

שנים, הם תיקנו גם את הפרוגרמה שלהם כי היום חלק מתנועת הנוער  4

שלהם זה גם שהם מדי פעם מתפללים שם במקום ועושים שיעורי תורה 

למעשה, אז הם עדכנו את הפרוגרמה. אני לא יודעת אם פרוגרמה זו המילה 

ואת השימושים. ועדת ההקצאות הנכונה אבל את תוכן הבקשה שלהם 

 ממליצה ונחוץ אישור המועצה כדי להתקדם לחוזה. 

 למעשה התוקף של ההקצאה לא משתנה, רק התמהיל של השימושים? מר מורן ישראל:

 חודשים. 11-שנים ו 24כן , לפי מגבלת התוקף שיש גם היום בהקצאה עד  עו"ד יונת דיין:

 אז אני תוהה אם אנחנו מאשרים עכשיו בלי תוקף. כי פה לא מצוין תוקף מר מורן ישראל:

 חודשים. זו המגבלה של ההקצאה.  11-שנים ו 24זה עד  עו"ד יונת דיין:

 רגע, מה אושר? מר מורן ישראל:

 זה מה שאושר אז. מר מוטי ששון:

כרגע אנחנו מדברים יותר על עניין השטח והשימוש. בדרך כלל במקרים  עו"ד יונת דיין:

 כאלה,

אני אומר, רק כדי לחדד, התוקף לא משתנה מההקצאה שכבר אושרה, אלא  מורן ישראל:מר 

 רק מעדכנים את השימוש. 

 זאת אומרת שנוספו שימושים מעבר למה שהיה בעבר? אדר' נעה גנץ:

 כן, כי בפועל,  עו"ד יונת דיין:

 זו תנועת נוער. אדר' נעה גנץ:

נוער שיש לה גם אספקט דתי אז הוא מוכנס בתוך השימוש שיהיה  זו תנועת עו"ד יונת דיין:

 מסודר עד הסוף.

 השאלה אם אפשר להכניס עוד שימושים? אדר' נעה גנץ:

 הם מקבלים שטח ספציפי, בנוי, מוסדר ושביל גישה. עו"ד יונת דיין:

 א.. אני עובר לסעיף הבאושרבעד, אין נגד, אין נמנעים.  20מי בעד?  מר מוטי ששון:

 

 לפקודת העיריות. 338בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  .9

 לפקודת העיריות, על פי מכתבם של, 338בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  מר מוטי ששון:

 חתום יועצת גזבר וראש עירייה. עו"ד יונת דיין:

-שחתומים עליו מוטי ששון, גזבר הרשות, והיועצת המשפטית, מה מר מוטי ששון:

24.05.2022 . 
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 זה סיום הליך הפטר.  עו"ד יונת דיין:

 אני עובר לסעיף הבא. אושר.בעד, אין נגד, אין נמנעים.  18אוקיי. מי בעד?  :ששוןמר מוטי 

 

 .2021דו"חות כספיים של "עמותת עליון" לשנת  .10

דו"חות כספיים, רבקה עדן יצאה מהחדר, לא משתתפת בדיון, ומורן ישראל.  מר מוטי ששון:

, 2021בדצמבר  31רווחת ילדים, נערים ונערות בחולון ליום עמותת עליון, 

 בבקשה. דוד קונפורטי, בבקשה.

עמותת עליון המשיכה את הפעילות שלה משנה קודמת, כאשר היא ספחה  מר דוד קונפורטי:

לתוכה שני סעיפים ששניהם סקטורים חדשים. אחד זה עניין של ניידת לילה, 

', 21זים שבהם התחילה פעילות בשנת הדבר השני זה מרכז חכם. שני מרכ

וכן הלאה. העמותה פחות או יותר שמרה על רמת  22-שהולכת ומתעצמת ב

אלף שקל במחזור ההכנסות שנובע  200-הכנסותיה, כאשר יש גידול של כ

כמעט כולו מגבייה ממתן שירותים. ההוצאות, כמובן שההוצאה הדרמטית 

עות מעליית המחירים שיש היא שכר, ושאר ההוצאות הישירות הן מושפ

 7.5' בגירעון של 21בשוק ותהיה עוד יותר השנה. העמותה סיימה את שנת 

אלף שקל, שזה אגב אנחנו לא שמחים, רצינו שהגירעון יהיה יותר גדול, פשוט 

הרבה מאוד תכניות שאולי אסנת תפרט, שביקשנו לבצע אותן, העמותה 

ייס כוח אדם ואנחנו עם הבעיה ביקשה לבצע, לא הצלחנו כי לא היה סיפק לג

 הזו גם השנה. 

 זאת אומרת שפחות ילדים מקבלים שם, אדר' נועה גנץ:

 לא, לא.  מר דוד קונפורטי:

לא. העומס על העובדים השנה הזו, בשנתיים האחרונות הוא מאוד מאוד  גב' אסנת קנדלי עדן:

ובדים גדל, אנחנו מתמודדים עם נטישה באמת מקצה לקצה, אנשי חינוך, ע

סוציאליים, קוראים על זה בעיתונות, כולם חווים את הנטישה הזו בכל 

המשק. התכניות עובדות כרגיל, עבדו כרגיל גם בשנת קורונה. אבל קודם כל 

' היו סגרים, היה סגר בעצם 21-מן הסתם היו הרבה סגרים, אבל גם ב 2020-ב

שבו אנשים  כל הרבעון הראשון, ועוד פעם גם בקורונה יצא איזשהו מצב

נוטשים, לא רוצים לחזור, מאוד קשה לנו גם להחזיק את האנשים, אנחנו 

היום גם משקיעים יותר בהכשרות של עובדים, זה דורש מאיתנו הרבה יותר 

משאבים, מאוד מעמיס גם על הניהול המאוד צר שקיים בעמותה אבל אנחנו 

יב. אנחנו עושים באמת כל מאמץ כדי לא לסגור אלא להפך, לבוא ולהרח

עכשיו מרגישים את זה גם בשטח שאנחנו נמצאים באיזשהו שלב של פוסט 

קורונה, המשפחות הרבה יותר מורכבות, האתגרים יותר קשים, ואנחנו 

-2מטפלים,  3משתדלים לתת מענה. אם פעם היינו נותנים טיפול למשפחה, 
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רת מטפלים, זאת אומ 4-5מטפלים, היום אנחנו כבר מגיעים למצב של  3

הקשיים הם הרבה הרבה יותר גדולים. מאוד מאוד משתדלים גם לתת את 

ההכשרות לצוותים ואת המעטפת, גם לתת מענה לאנשים, אבל זה שוחק, כי 

בסוף זה שוחק, אבל אנחנו עומדים בזה. אנחנו רואים עדיין יש לנו יתרות, 

 עדיין אנחנו לא מצליחים למצות, לגייס.

 עבודות במקביל. השכר נמוך. 12ייס, כל עובד הוא עושה יש לג גב' אלינור מטלון:

חבר'ה יש קשיים גדולים להעסיק עובדים בסקטור הציבורי, קשיים גדולים  מר מוטי ששון:

 מאוד. אין מה לעשות. 

שנייה, זה לא שאין מה לעשות. מוטי אנחנו דיברנו על זה גם בישיבה שדיברנו  גב' אלינור מטלון:

 מהותית של כוח אדם, של שכר, השכר הוא נמוך.  על זה, יש פה בעיה

 אין עובדים, אין עובדים. מר מוטי ששון:

 אפשר למצוא פתרונות כמו שדיברנו. גב' אלינור מטלון:

פתרונות לא עושים ככה, אלא צריך לקבל אישור עכשיו לעליית שכר. אם את  מר מוטי ששון:

ממה שנותן הממונה על לא מבינה אני אסביר לך, כל דבר שאת עושה חריג 

השכר, את עוברת על החוק, אבל הוא לא מאשר. גם אני אישית נסעתי אליו 

לירושלים כדי שאני אוכל להתמודד, שאני אתן תעריף לסייעות, אמרתי 'אני 

יכול לשלם', הוא אומר לי 'אתה יכול לשלם, יש רשויות שלא יכולות לשלם, 

. אמרתי נתת בראשון, הם סתם אני לא אעלה לך, לא אתן לך את האפשרות'

אומרים'. אז אני אומר לך, אין, זה סקטור ציבורי, הסקטור המוניציפלי הכי 

בכל מקום בארץ, איפה שאת לא הולכת, ואני אומר לך אנחנו יש לנו יכולות 

לשלם את זה. הוא אומר לא אתן לך, חד וחלק, אז לכן אני אומר יש קשיים, 

דים, ועכשיו שאנחנו מחפשים תפקידים עם הקשיים האלה אנחנו מתמוד

בכירים עם שכר גבוה, לא מוצאים. חפשי עובדים סוציאליים, לא מוצאים, 

 אף אחד לא רוצה, ופסיכולוגים.

 עובדים סוציאליים אין בכלל במשק, אני יודעת, נכון. זו בעיה חמורה. גב' אלינור מטלון:

 עמותת עליון לרווחת נערים ונערות אוקיי. מי בעד הדו"חות הכספיים של מר מוטי ששון:

אני עובר . אושרבעד, אין נגד, אין נמנעים.  17? 2021בדצמבר  31בחולון ליום 

 לסעיף הבא.

 

 .2021דו"חות מילוליים של "עמותת עליון" לשנת  .11

. מי בעד? זה 2021 סעיף הבא זה הדו"חות המילוליים של עמותת עליון לשנת מר מוטי ששון:

בעד, אין נגד, אין נמנעים.  17. 20.06.2022-על פי מסמך שנמצא ברשותכם מה

 אני עובר לסעיף הבא. .אושר
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מינויו של חבר המועצה מר מיכאל סוטובסקי כיו"ר ועדת רווחה מטעם סיעת  .12

 עידן חדש במקום חבר המועצה ניסן זכריה.

 הגיד כמה מילים.מוטי אני רוצה לפני זה ל מר ניסן זכריה:

 בבקשה. מר מוטי ששון:

מוטי בישיבה הקודמת, מר חלבי היקר, נשא אום חוצב להבות כנגד מורן על  מר ניסן זכריה:

התרגיל של הרוטציה, אבל בין היתר הוא דחף את מיקאל ולא שמו לב. 

הוא ידע להתמודד איתו,  עכשיו, זה לא הגון לדבר על אדם, מילא מורן פה

 ענה לו את מה שענה לו, או שהתעלם, אבל זה לא הגון,

 ניסן זה לא קשור לסעיף.  מר מוטי ששון:

גם הוא לא היה קשור. אז אני חושב שמן ההגינות, אתה קודם כל היית צריך  מר ניסן זכריה:

פה לגנות את זה כי האדם לא נמצא פה, מיקאל בוזגלו לא נמצא פה וזה לא י

 להעליב ולשלוח עלבונות על בן אדם, את אפילו לא הקשבת למה שהוא אמר.

 לא, אני הקשבתי לכל מילה ואת השם של מיקאל לא שמעתי. אדר' נועה גנץ:

 יפה, אני גם לא שמעתי.  מר ניסן זכריה:

 עד שלא ... לא שמנו לב לזה. גם אתה אמרת לי שלא שמת לב.  מר יעקב מזרחי:

 נדמה לי שהוא לא הזכיר את השם שלו.  מר מוטי ששון:

אבל הוא ציין מישהו שמצלם קקי, ... למי הוא התכוון? הוא התכוון למיקאל  מר ניסן זכריה:

וכולנו יודעים את זה. זה לא יפה, אני חושב שזה לא הגון חלבי, אני מצפה 

ממך לדבר על אנשים שנמצאים פה שיוכלו לענות לך וזה לא יפה מה שעשית, 

חושב שמן הראוי שתתנצל כי הבן אדם סך הכל מה עושה? מצלם דברים  ואני

 שהם בעיות, אז הוא מצלם, אז מה? מה לא בסדר בזה? 

אני מכבד את ניסן אם ניסן אומר את זה, אבל אני אדייק. אני אמרתי  מר מאיר חלבי:

שמצלמים גללים של כלבים, לא מעלים את הנושא הזה, אבל ניסן ביקש יפה 

 תנצל בפני מיקאל.ואני מ

למרות שלא הזכרת את השם שלו. אני עובר לסעיף הבא. מינויו של חבר  מר מוטי ששון:

המועצה מיכאל סוטובסקי כיושב ראש ועדת רווחה מטעם סיעת עידן חדש 

 בעד, אין נגד, אין נמנעים. 18במקום חבר המועצה ניסן זכריה. מי בעד? 

 . אני עובר לסעיף הבא.אושר

 

ל מר יעקב מזרחי כדירקטור מבחר ציבור בחברה הכלכלית לפיתוח מינויו ש .13

 חולון במקום מיקאל בוזגלו.
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מינוי של יעקב מזרחי כדירקטור נבחר ציבור בחברה הכלכלית לפיתוח חולון  מר מוטי ששון:

 .אושרבעד, אין נגד, אין נמנעים.  19במקום מיקאל בוזגלו. מי בעד? 

 

כדירקטורית נציגת ציבור בחברה הכלכלית במקום מינויה של הגב' מימי פלג  .14

 חיים כץ ז"ל.

מינויה של הגברת מימי פלג, אתם יודעים מימי פלג מהנדסת העיר, כנציגת  מר מוטי ששון:

 ציבור, נציגת ציבור בחברה הכלכלית במקום חיים כץ זכרונו לברכה שנפטר.

 , מטעם איזו סיעה?13הסעיף  מאחר וזה נציגת ציבור, גם הסעיף הזה וגם מר מורן ישראל:

 אין סיעות, אין זיקה פוליטית לאלה שהם נציגי ציבור.  מר מוטי ששון:

 מה זה זיקה? בתחילת קדנציה מחולקים נציגי הציבור לפי מפתח ...  מר מורן ישראל:

 היה פעם.  מר מוטי ששון:

 אז מה זה מה שראש העיר מחליט? מר מורן ישראל:

בעד, אין נגד, אין  19שראש העיר מציע והמועצה בוחרת. מי בעד?  לא, מה מר מוטי ששון:

 . היא יכולה לתרום הרבה מאוד.אושרנמנעים. 

 

מינויה של הגב' הילה הורוביץ פרג' כדירקטורית נציגת רשות בחברה הכלכלית  .15

 במקום מימי פלג שסיימה עבודתה בעיריית חולון.

הגברת הילה הורוביץ, היא הסגנית, סגנית היועצת המשפטית  מינויה של מר מוטי ששון:

כדירקטורית נציגת רשות בחברה הכלכלית במקום מימי פלג שסיימה 

 אושר.בעד, אין נגד, אין נמנעים.  19עבודתה בעיריית חולון. מי בעד? 

 

מינויו של מר רמי אהרוני כדירקטור נציג ציבור בחברה לפיתוח תיאטרון  .16

 אומנות.מוסיקה מחול ו

מינויו של מר רמי אהרוני כדירקטור נציג ציבור בחברה לפיתוח תיאטרון  מר מוטי ששון:

. תודה אושרבעד, אין נגד, אין נמנעים.  19מוסיקה מחול ואומנות. מי בעד? 

 רבה לכם. הישיבה נעולה.
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